
»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

به دادِ مستاجران برسید!
صفحه 5

»رها لاسمی« در گفت و گو با »دنیای هوادار« تاکید کرد: 

لزوم نگاه ویژه مربیان تیم ملی 
والیبال به ورزشکاران شهرستانی 
صفحه 7

»دنیای هوادار« 
15 اردیبهشت »روز شیراز« و جشن 

»بهاربد« و روز »پیام آوری زرتشت«  
 را گرامی می دارد

واقعیت هایی که به چشم مسئولان نمی آید؛

سازمان راهداری 
و حمل و نقل جاده ای
 در فضا سیر می کند!

 شایان توجه است که دولت همه ساله برای تعیین ضریب افرایش حقوق کارگران بر روی عدد ۱5 درصد پافشاری می کند اما به 
هنگام افزایش نرخ کرایه حمل بار و مسافر به کمتر از بیست درصد رضایت نمی دهد!

  این دوگانگی ها بر سر تعیین قیمت ها بیانگر چیزی جز بی تدبیری و عدم اطلاع از شرایط اجتماعی و اقتصادی موجود در جامعه است؟
... ادامه در صفحه 4
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رسانه مستقل

لطفا بدون »تحلیل« وارد بازار نشوید؛

بورس یا بازی انفجار!؟
صفحه 3

نقدی بر سخنان رئیس فدراسیون کشتی؛ 

مواظب باشید چشمه
 جوشان کشتی خشک نشود!
صفحه 7
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وزارت  اطلاع رسانی  و  عمومی  روابط  مرکز  رئیس 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اعلام کرد: تاکنون 
۹۷ هزار و ۴۲۴ نفر در کشور به طور قطعی به ویروس 
کرونا مبتلا شده و با فوت ۴۷ نفر در ۲۴ ساعت گذشته، 
تعداد جان باختگان کرونا در کشور به ۶۲۰۳ نفر رسید و 
تاکنون 78422 نفر از بیماران به طور کامل بهبود یافته 

و ترخیص شده اند.
کیانوش جهانپور روز گذشته درباره آخرین آمار قطعی 
مبتلایان به ویروس کرونا در کشور و موارد فوت ناشی 
از این ویروس بیان کرد: از دیروز تا امروز ۱۴ اردیبهشت 
۱۳۹۹ و بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی ۹۷۶ 
بیمار جدید مبتلا به کووید ۱۹ در کشور شناسایی شد 
و مجموع بیماران کووید ۱۹ در کشور به ۹۷ هزار و ۴۲۴ 

نفر رسید.

وی ادامه داد: متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۴۷ 
بیمار کووید ۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع جان 

باختگان این بیماری به ۶۲۰۳ نفر رسید.
جهانپور گفت: تاکنون ۷۸۴۲۲ نفر از بیماران، بهبود یافته 
و ترخیص شده اند. همچنین ۲۶۹۰ نفر از بیماران مبتلا 
به کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت 

قرار دارند.
آزمایش   ۲۷۳ و  هزار   ۴۹۶ تاکنون  کرد:  اظهار  وی 

تشخیص کووید ۱۹ در کشور انجام شده است.
سخنگوی ستاد مقابله با کرونا وزارت بهداشت بیان کرد: 
اگر با کشورهایی که همزمان با ما وارد اپیدمی کرونا 
شدند مقایسه کنیم، از همه کشورهای حتی توسعه 
یافته نیز آمار بهبود یافتگان ما بهتر و قابل مقایسه است. 
با توجه به فاکتورهای اقتصادی و تحریم و پراکندگی 

جمعیت، قادر خواهیم بود که این مقایسه را انجام 
بدهیم.

وی افزود: بعد از ۵۵ روز، تعداد مرگ و میر و فوت ناشی 
از این بیماری در کشور در بازه زمانی یک روزه به کمتر 
از ۵۰ مورد رسیده و امیدواریم این روند نزولی و کاهشی 
با رعایت مردم و تلاش همکاران ما در نظام سلامت 
ادامه داشته باشد. در دوره بلا و ابتلا به این ویروس 
منحوس هستیم و آمار فوتی ها در هفته های گذشته 

سه رقمی بود.
جهانپور گفت: از مردم می خواهیم با توفیق نسبی که 
در روزهای اخیر حاصل شده و سهم عمده آن بر دوش 
مردم با رعایت بهداشت فردی و عمومی و فاصله گذاری 
اجتماعی و فیزیکی است، این روند را ادامه بدهند تا 

بتوانیم گزارش مهار این بیماری را به مردم ارائه کنیم.

شرکت داروسازی »روشه« سوئیس روز گذشته اعلام کرد که 
مجوز اضطراری سازمان غذا و داروی آمریکا )FDA( را برای 
کاربرد تست تشخیص پادتن در بدن افراد مبتلا به ویروس 

کرونا، دریافت کرده است.
به گزارش خبرگزاری رویترز؛ دولت ها، شرکت ها و کسب و 
کارها و افراد، در پی دستیابی به چنین تست های خونی 
هستند تا به آنها در شناسایی بهتر و بیشتر افرادی که 
احتمالا مبتلا به این بیماری بوده اند و یا احتمالا دارای 
مصونیت هستند، با هدف طراحی بالقوه راهبردهایی برای 
پایان دادن به قرنطینه ها و تعطیلی هایی که آسیب های 

بسیاری به اقتصادهای جهان زده است، کمک کند.
روشه پیش از این قول داده بود تست پادتن را تا اوایل ماه 
مه )میانه اردیبهشت ماه( آماده و عرضه کند و تا ماه ژوئن 

مقدار تولید ماهانه آن را تا میلیون ها عدد بالا ببرد.
این شرکت مستقر در باسل سوئیس که به صورت جداگانه 
سرگرم ساخت تست های مولکولی برای شناسایی افراد 
دارای ابتلای فعال به بیماری کووید - ۱۹ است، اعلام کرده 
است که تست پادتن تولیدی آن به نام »الکسیس آنتی 
سارس کوو - ۲« دارای نرخ ویژگی ۹۹.۸ درصد و حساسیت 
۱۰۰ درصد است. این نسبت به آشکار شدن این موضوع 
کمک می کند که آیا فرد در معرض بیماری تنفسی کووید 

- ۱۹ ناشی از ویروس کرونا قرار گرفته و در بدن وی پادتن 
هایی برای رویاوریی با این ویروس ساخته شده است یا نه.
در این روش پلاسمای خون افراد بهبود یافته از بیماری 
به افراد مبتلا تزریق می شود. پلاسمای گرفته شده حاوی 
پادتن  )آنتی بادی( هایی است که سیستم ایمنی بدن افراد 
را در مقابل ویروس کرونا تقویت می کند.  کل این فرایند 
۴۵ دقیقه طول می کشد و چنانچه آزمایش ها موفقیت آمیز 
باشد طرح ملی جمع آوری پلاسمای خون بهبودیافتگان 

برای درمان ۵ هزار بیمار آغاز خواهد شد.
سازمان ملی خدمات بهداشت انگلیس امیدوار است در یک 
ماه  آینده ۱۰ هزار واحد پلاسما جمع آوری کند.  به نوشته 
نشریه ایندیپندنت، تاکنون ۶ هزار و ۵۰۰ بیمار بهبودیافته 

از کرونا، برای مشارکت در این طرح اعلام آمادگی کرده اند.
دکتر »مانو شانکار« از بیمارستان »سنت توماس«، مکانی که 
این پروژه در حال اجراست، می گوید: ما در این روش تلاش 
می کنیم بیماران را با استفاده از آنتی بادی افرادی که از کرونا 

بهبود یافته اند در برابر این ویروس محافظت کنیم.
ادعای  با  نیز  انگلیس  بهداشت  وزیر  هنکوک«  »مت 
برخورداری این کشور از دانشمندان پیش رو در زمینه علوم 
پزشکی، امیدوار است این روش درمانی نقطه عطفی برای 

درمان بیماران مبتلا به کرونا شود.

بر اساس این گزارش، اهداکنندگان خون باید دست کم ۲۸ 
روز از بهبودی آن ها پس از ابتلا به کرونا گذشته باشد؛ آنها 
همچنین باید بین ۱۶ تا ۶۶ سال سن داشته باشند و باردار یا 
دچار بیماری قلبی نباشند. اجرای این روش باید با رضایت 
بیمار باشد و در خصوص کسانی به کار گرفته شود که در 

خطر مرگ هستند.
چین با استفاده از همین روش توانست جان بسیاری از 

مبتلایان به ویروس کرونا را نجات دهد.
ویروس  همه گیری  دوره  در  روش  این، همین  از  پیش 
و  بیماری  عارضه های  کاهش  برای  »ابِولا«  و  »سارس« 
کسانی به کار گرفته می شده که باید در بیمارستان ها 

بستری می شدند.

شمار بهبود یافتگان کرونا به 78 هزار و 442 نفر رسید 

مجوز کاربرد تست پادتن کووید-۱۹ برای شرکت دارویی »روشه« صادر شد

خبر

تیم بازنده آفت ورزش ایران  
سیروس جعفری

کارشناس ورزش

»ورزش« که حیطه اجرایی و مدیریتی آن مثل تمام پدیده 
های زنده و پویا در حال گسترش روز افزون است و مشمول 
دم به دم فزاینده است و قوانین و مقررات درونی خاصی 
حکم می رانند، بدون رعایت تام و تمام این قوانین و بدون 
محترم شمردن این مقررات لازم الاجرا پیشرفت امکان پیدا 

نمی کند. 
تمام قوانین کمال جویی و پیشرفت و تعالی در ورزش مثل 
هر مقوله دیگری بر زیر ساختارهای اساسی تر استوارند که 
می توان آن ها را قوانین اساسی یا قوانین مادر ورزش 
دانست این قوانین گاه مکتوب و نوشته شده اند و گاه 
غیرمکتوب اما به شدت مهم و محترم انگار بخشی از آداب 
ضروری مدیریت ورزش، پیشرفت ورزش و گسترش دادن 
این مهم ترین پدیده بشری در حیطه اخلاق و اجتماع 
گرایی و قانونمندی متعهد بودن به همین اصول و قوانین 

است.
درعرصه  قانون  به  شبیه  حالتی  که  اصول  این  جمله  از 
گسترده ورزش به خود گرفته اند و بسیار روشن و کاربردی 
دارد این است؛ تیم برنده را تغییر نمی دهند و اسباب 
شکست آن تیم را از درون فراهم نمی سازند. در ورزش نباید 
به تیم برنده دست زد و مدیران و متخصص و کاربلدش 
را معزول کرد، اما... در ورزش ما اینگونه نبوده و نیست. 
زیرساختارهای ورزش ما طوری مهندسی شده که با وجود 
شکست های دنباله دار و مشکلات عدیده و پیچیده بعضی 
از فدراسیون ها، مدیران باشگاه ها و مدیران ستادی در 
وزارت عریض و طویل ورزش و ادارات کل استان ها زمینه 
ای را فراهم می سازند. قوانین نانوشته ای را مصوب می 
کنند و در ظاهر امر کمیته ای را تحت عنوان پیگیری علل 
شکست های تیم های ملی و باشگاهی بنا می کنند تا به 
غلط ثبات مدیریتی بعَضی از دوستان و دست نشاندگان 

خود را امری عادی در ورزش جلوه دهند!
نگارنده معتقد است اصلی ترین نیاز امروز ورزش که باید 
در دستور کار وزیر ورزش قرار گیرد. تغییر مدیران بازنده به 
دور از هر نگاه سیاسی و جناحی در ورزش باید وجود داشته 
باشد. این تغییرات که نیاز مبرم امروز ورزش ماست موجب 
می شود تا آسیب ها و آفات ورزش ما که سال های پیش 
تا به امروز در ورزش ما ریشه دوانده و بی اعتمادی خانواده 
بزرگ ورزش را فراهم نموده برای همیشه از ورزش بی در 

وپیکر ما رخت بربندد...

و  درمان  بهداشت،  وزارت  فناوری  و  تحقیقات  معاون 
آموزش پزشکی و عضو هیات امنای صندوق نیکوکاری 
کرونا در فرابورس گفت: خوشبختانه در ایران در ایام شیوع 
کرونا در این مدت شاهد حضور بسیار فعال مردم بودیم 
و یکی از دلایل موفقیت کشور در مدیریت این بیماری، 

حمایت و مشارکت مردم بود.
حاشیه  در  زاده  ملک  رضا  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
نشست نحوه هزینه کرد اوراق نیکوکاری کرونا که در ستاد 
وزارت بهداشت برگزار شد، اظهار داشت: پاندمی کرونا در 
سطح دنیا نشان داد که دولت ها نیاز دارند برای این گونه 

حوادث، مردم در صحنه باشند و به آنها کمک کنند.
وی افزود: مردم توجه بسیار خوبی به دستورالعمل ها و 
پروتکل های وزارت بهداشت برای مقابله با کرونا کردند. نباید 
فراموش کنیم که پدیده کرونا در سطح جهان و ایران اتفاق 
افتاد، اما ممکن است در آینده، پدیده های مشابهی رخ دهد. 
بنابراین باید نظام سلامت قوی و مقتدر داشته باشیم که در 

چنین رخدادهایی، از سلامت مردم حفاظت کند.
عضو هیات امنای صندوق نیکوکاری کرونا در فرابورس 
ادامه داد: از مردم می خواهیم تقاضا کنیم که به هر شکلی 
که می توانند از جمله مشارکت در سهام کرونا ۱ و ۲ در 
بازار سرمایه، به مبارزه با کرونا کمک کنند و امیدواریم با 
شفافیت، اعتباراتی را  که از این محل به دست می آید، 
گزارش و صرف تقویت زیرساخت ها و رفع نیازهای حوزه 

سلامت کنیم.
و  درمان  بهداشت،  وزارت  فناوری  و  تحقیقات  معاون 
آموزش پزشکی خاطر نشان کرد: اعتماد عمومی به نظام 
سلامت کشور قابل توجه است و مجموعه همکاری های 
مردم با نظام سلامت، مثال زدنی است. درحالی که در 
کشورهایی مانند آمریکا که خود را متمدن می دانند می 
بینید که عده ای با اسلحه به دنبال شکستن قرنطینه در 
خانه هستند، اما نجابت و رعایت مردم ایران، بی نظیر 

است.

کرونا در ایران

بین الملل

»معاون تحقیقات وزارت بهداشت«:

مردم بخش مهمی از موفقیت ایران در مدیریت کرونا بودند

سرمقاله
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3 اجتماعی

»دبیر ستاد توسعه زیست فناوری«:
امنیت غذایی کشور را با حفظ ذخایر 

ژنتیکی تامین کنیم
غذایی  امنیت  گفت:   فناوری  زیست  توسعه  ستاد  دبیر 
کشور با حفظ ذخایر ژنتیکی تامین می شود و این ستاد 
در کارگروه زیست بانک و ذخایر ژنتیکی، ارتقای کیفیت و 

کمیت خدمات زیست بانک ها را دنبال می کند.
به گزارش روز گذشته معاونت علمی و فناوری ریاست 
جمهوری، ایران کشوری غنی از منابع و ذخایر فسیلی است 
که سالیان سال است به عنوان پایه اصلی اقتصاد کشور 
شناخته می شوند، اما این موضوع باعث شده مدیران از 
ذخایری که ثروت و سرمایه اصلی کشور هستند، غافل 
بمانند. ذخایری که مهم ترین و کلیدی ترین اندوخته های 
ژنتیکی هر کشوری محسوب می شوند. این منابع در کنار 
ارزش مادی، پایه و اساس همه تولیدات بیولوژیک اعم 
هم  شیمیایی  و  صنعتی  دارویی،  غذایی،  کشاورزی،  از 

محسوب می شوند.
مصطفی قانعی دبیر ستاد توسعه زیست فناوری معاونت 
علمی و فناوری ریاست جمهوری با بیان اینکه استفاده 
پایدار از منابع پایه ای طبیعی می تواند به فقرزدایی و تأمین 
امنیت غذایی کشور بینجامد و در نتیجه توسعه اقتصادی، 
اجتماعی و حتی سیاسی کشور را در پی داشته باشد، گفت: 
ایران کشوری غنی از ذخایر و منابع ژنتیکی است که اگر 
از این داشته هایمان به خوبی استفاده کنیم؛ به افزایش 
بهره وری از محصولات کشاورزی و زیست محیطی کمک 

می کنیم.
وی بیان کرد: برنامه های مختلفی برای افزایش بهره وری 
و حفظ منابع ژنتیکی کشور تعریف شده است و ستاد 
در کارگروه زیست بانک و ذخایر ژنتیکی، ارتقای کیفیت و 
کمیت خدمات بانک های ژن و زیست بانک های کشور را 

دنبال می کند.
قانعی گفت: حفاظت، صیانت و بهره برداری پایدار از این 
منابع تضمین کننده حیات کشور در حال و آینده خواهد 
بود و انتقال آن به نسل های آینده از وظایف مهم ملی 

همه ما است.

اینکه دولت برای مهار نقدینگی و جلوگیری از دلال بازی در 
بازاهای طلا، سکه و ارز به صرافت تقویت بورس به عنوان 
یک رکن تاثیرگذار در اقتصاد کشور افتاده اصلا بد نیست 
و اینکه نقدینگی سرگردان در کشور که توانسته بود هر بار 
بازارهایی چون مسکن، طلا و ارز و... را به انفجار بکشاند، 
اینگونه و به شکلی بسیار واقعی در بورس مهار کند هم 
کاملا ممدوح است اما ایجاد هیجانات دیوانه وار و جهش 
های فضایی در بورس که هر هفته شاخص ها بعضا تا 15 
درصد افزایش سود نشان دهد و بورس از کانال چهارصد 
هزار واحدی در دی ماه در کمتر از 5 ماه وارد کانال نهصد 
هزار واحدی در اردیبشهت بشود یعنی رفتن به رهی که 
به ترکستان است. نمی شود شرکت ها و بنگاه های عملا 
ورشکسته در بورس که حتی پول کارگرانشان را نداده اند 
و بعضا کارگران آن ها در اعتراض و اعتصاب برای حقوق 
های معوقه شان هستند، چند برابر شود و به این روند 
صعودی بورس شک نکرد. نمی شود وقتی قیمت نفت 
در پایین ترین حد بیست سال اخیرش باشد ولی شاخص 
پتروشیمی ها همچنان هر روز در حال صعود باشند! نمی 
شود اقتصاد ایران زیر ضرب تحریم ها کوچکتر شده باشد و 
بورس کشور در شرایطی باشد کانه ایران بر فراز قله اقتصاد 

جهانی قرار گرفته باشد! قطعا دستانی در کار است.

به همین دلیل اعتقاد داریم به طور خلاصه می توان دلایل 
دمیدن در بورس از سوی دولت و حاکمیت را اینگونه 

توضیح داد:
- فروش سهام شرک های دولتی به چند برابر ارزش و 
جبران کسر بودجه ناشی از عدم فروش نفت و نفت ارزان 

و تحریم.
- جلوگیری از هجوم سرمایه به بازارهای موازی مثل دلار 
و طلا به صورت موقت و در نتیجه جلوگیری از ایجاد تورم 
به صورت موقتی )در آینده تورم پله ای و ناگهانی بزرگتری 

را ایجاد می کند(
انداختن تورم در سال آخر دولت فعلی و  - به تعویق 
انداختن توپ تورم باد کرده و بزرگتر به دولت بعدی که به 
احتمال 90 درصد یک دولت اصولگراست و در نتیجه ضربه 

به دولت آینده از جناح رقیب.
- سقوط ناگهانی بورس و سوزاندن مقدار حجیمی از نقدینگی 
سرگردان و بسیار خطرناک که می توانست تورم و خطرات 

زیادی را ایجاد کند.

کلام آخر

همه این ها را گفتیم تا بگوییم حالا که صدای ما به گوش 
بالادستی های اقتصاد در مهار این رویه نمی رسد حداقل 
شهروندانی که می خواهند وارد این بازار عجیب و غریب 
شوند گوش بدهند و از روی طمع و بدون مطالعه درست و 
بدون کمک افراد خبره و کاربلد و به خصوص کارگذاران بورس 
و یا شرکت های سرمایه گذاری ابدا وارد بورس نشوند. قطعا 
فعالان بازار بورس می دانند طبیعت این بازار نوسان و اصلاح 
است و اگر با چشم بسته و بدون تحلیل درست بخواهید 
وارد بازار شوید حتما در زمان اصلاح آن هم در چنین بازار 
مشکوکی، چنان متضرر خواهید شد که دیگر شاید نتوانید قد 
راست کنید. به همین دلیل اگر قرار است وارد این بازار شوید 
حتما با لحاظ وضعیتی که در آن کمترین ریسک ممکن 
وجود دارد وارد این بازار شوید تا در روز اصلاح به حال و روز 
مالباختگان موسسات مالی و بازی انفجار نیفتید و قربانیان 
بازی بزرگان اقتصادی و سیاسی کشور در این بازار مکاره 

نشوید؛ بورس قمار نیست!

اختصاصی 

لطفا بدون »تحلیل« وارد بازار نشوید؛

بورس یا بازی انفجار!؟

علم و فناوری

رضا تواضعی

  نویسنده

فرمانده انتظامی البرز از کشف یک انبار دپو لوازم و 
تجهیزات برقی قاچاق در منطقه ماهدشت کرج به ارزش 

سه میلیارد تومان در این استان خبر داد.
 سردار عباسعلی محمدیان روز گذشته با اعلام این خبر 
گفت: در پی دریافت گزارش های مردمی مبنی بر دپو 
مقادیری قطعات جاروبرقی در انباری واقع در ماهدشت 
کرج، بلافاصله ماموران اداره مبارزه با قاچاق کالا و ارز 
پلیس آگاهی استان البرز به همراه عوامل اداره تعزیرات 

حکومتی به این محل اعزام شدند.

طی بازرسی از سوله های موجود در انبار هشت هزارو 
۲۲۰ دستگاه انواع موتور جاروبرقی و سشوار خارجی و 

هفت هزارو ۹۸۰دستگاه موتور جاروبرقی کشف شد.
طی تحقیقات اولیه از صاحب کالاهای کشف شده، 
مشخص شد انبار محل کشف کالا در سامانه جامع 
انبارهای سازمان صمت ثبت نشده و کالاها بدون هیچ 
گونه مجوزی از منطقه ویژه اقتصادی به این انبار انتقال 

داده شده است.
اظهارات  بر اساس   : سردار محمدیان خاطرنشان کرد 

نامبرده خط تولید موتور وسایل برقی برای تولید در داخل 
کشور در انبار وی در منطقه ویژه اقتصادی راه اندازی 
شده اما در بازدید از انبار محرز شد که خط تولیدی راه 
اندازی نشده است، که بر اساس قانون، خروج قطعات و 
لوازم از منطقه ویژه اقتصادی بدون تولید محصول نهایی 

ممنوع و قاچاق محسوب می شود.
فرمانده انتظامی استان البرزگفت: بر اساس برآوردهای 
اولیه کارشناسان، ارزش تقریبی کالاهای کشف شده سه  

میلیارد تومان تخمین زده شد.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان البرز از آغاز فعالیت 
کلینیک های مجازی دراین استان خبرداد .

به گزارش »دنیای هوادار«، حسین کریم روز گذشته در 
حاشیه نشست ویدئوکنفرانس حضور رئیس جمهوری با 
اعضای ستاد ملی مقابله با کرونا افزود: دراین طرح تلاش 
می شود تا با فاصله گذاری در بخش های درمانی سلامت 

کادر درمانی و بیماران هر چه بیشتر تامین شود.
وی ادامه داد: براین اساس افراد از منزل و محل کار می 
توانند با پزشک ارتباط برقرار کنند و فقط در موارد ضروری 

مراجعه به مراکز درمانی داشته باشند.
کریم تاکید کرد: بیماری ویروسی کرونا درس مهمی داشت 
و آن این بود که در صورت شیوع یک بیماری ممکن است 
مراکز درمانی به نقاط خطرناک تبدیل شود که دراین زمینه 

موضوعاتی از قبیل درمان مجازی مورد توجه قرار گرفت.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز گفت: اکنون در راستای 
فعالیت کلنیک های مجازی به دنبال نسخه نویسی 
الکترونیکی هم هستیم تا با اجرای این طرح های مجازی 
بتوانیم هرچه بیشتر به سلامت کادر درمان و بیماران کمک 

کنیم. وی اضافه کرد: امروز درستاد ملی کرونا سیاست 
های آزاد سازی فعالیت های اجتماعی در نقاط مختلف 
کشور مورد توجه قرار گرفت که براین اساس در استان البرز 
شهرستان طالقان به دلیل قرار داشتن در وضعیت سفید از 
آزاد سازی فعالیت اجتماعی برخوردار شد. وی خاطرنشان 
کرد: امیدواریم این وضعیت سفید بعد ازشهرستان طالقان، 
شهرستان نظرآباد را در بر بگیرد و در استان البرز در روزهای 
اخیر به رغم فعالیت های اجتماعی و عادی ترشدن روال 
کاری افزایش آمار به صورت بحرانی نداریم اما این استان 
همچنان در کنترل است. کریم تاکید کرد: کنترل استان 
البرز با روش های غربالگری و تشدید تست ها خواهد بود 
تا منطقه به منطقه این استان با وضعیت سفید رو به 

رو شود.

سردار »عباسعلی محمدیان« خبر داد:

کشف سه میلیارد تومان لوازم برقی قاچاق در کرج

»رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان البرز« خبر داد:

آغاز فعالیت کلینیک های مجازی 

»البرز« چه خبر؟
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شایان توجه است که دولت همه ساله برای تعیین ضریب افزایش حقوق کارگران بر روی عدد 15 درصد پافشاری می کند 
اما به هنگام افزایش نرخ کرایه حمل بار و مسافر به کمتر از بیست درصد رضایت نمی دهد! همین دوگانگی بر سر تعیین 
قیمت خدمات و افزایش حقوق کارگران و کارمندان، فاصله طبقاتی را افزایش داده و از قدرت خرید حقوق بگیران که 80 درصد 
جمیعت کشور را شامل می شود می کاهد که این خود نوعی بی تدبیری و عدم اطلاع از شرایط اجتماعی و اقتصادی موجود 

در جامعه است.

رئیس شورای اسلامی شهر تهران گفت که بر اساس 
لایحه بسته محرک اقتصادی در شرایط کرونایی، درآمد 

شهرداری افزایش می یابد.
به گزارش »دنیای هوادار«، »محسن هاشمی« روز گذشته 
پس از دویست و یازدهمین جلسه شورای شهر تهران 
در جمع خبرنگاران درباره جزئیات لایحه بسته محرک 
به  شهرداری  توسط  که  کرونایی  شرایط  در  اقتصادی 
شورای شهر ارسال شده است، اظهار داشت: این بسته 

امروز به صورت کامل در صحن شورا بررسی شد.
وی گفت: بسته دارای ۱۴ ماده بود که با پیشنهاد اعضای 
شورا ماده های دیگری نیز به آن اضافه و سرانجام با 

تغییراتی تصویب و در اختیار شهرداری قرار گرفت.
هاشمی توضیح داد که این بسته به صورت کلی سه 
بخش دارد که بخش اول مربوط به موضوع خوش حسابی 
مردم  که  در صورتی  آن  اساس  بر  و  است  شهروندان 
بدهی های خود را به شهرداری زودتر پرداخت کنند، از 

تخفیف های مناسبی برخوردار خواهند شد.
رئیس شورای شهر تهران ادامه داد: بخش دوم این بسته 
مربوط به کمک های داوطلبانه و مؤمنانه به شهرداری 
است تا از این طریق درآمدهایی برای شهرداری کسب 

شود و بتوان به شهروندان نیازمند کمک کرد.
عضو شورای تهران افزود: بخش سوم این بسته مربوط به 
موضوع افزایش درآمد از طریق کمیسیون ماده ۱۰۰ بود که 

بر اساس آن به شهرداری اجازه داده شد درآمدهایی را در 
این حوزه کسب کنند.

افزایش درآمد شهرداری تهران

رئیس شورای اسلامی شهر تهران درباره میزان افزایش 
درآمد شهرداری از طریق تصویب لایحه بسته محرک 
شهروندان  خوش حسابی  بخش  در  گفت:   اقتصادی 

می توان شاهد درآمد ۳۰ درصدی برای شهرداری باشیم.
وی افزود: در حوزه معماری و شهرسازی نیز با افزایش 
سرعت انجام پروژه ها ۳۰ درصد درآمد شهرداری زودتر 

حاصل می شود.

تعیین تکلیف ۷۰ تا ۸۰ هزار و پرونده کمیسیون ماده ۱۰۰

هاشمی گفت: حدود ۷۰ تا ۸۰ هزار پرونده در کمیسیون 
ماده ۱۰۰ وجود دارد که مربوط به ۴۰ سال پیش تا کنون 

است.
وی افزود: این پرونده ها مربوط به املاکی بوده 

که بلاتکلیف مانده و نه تخریب شده و نه 
مالکان آن جریمه شده اند.

رئیس شورای شهر تهران افزود:  در 
حال حاضر برخی از قوانین تغییر 

کرده و ساخت این املاک تخلف 
اکنون  که  نمی شود  فرض 

می توان دوباره به این موضوع ورود کرد و با اعمال جریمه 
و نه تخریب درآمدهایی را برای شهرداری کسب کرد.

هاشمی در پایان گفت: به دلیل توافقات قبلی برخی از 
ساختمان ها در کوچه ها و خیابان ها طبقات آن ها بالا 
و پایین بوده به طوری که مثلا در یک کوچه سه واحد 
مسکونی مجاور هم دارای طبقات ۵، ۴ و ۶ هستند و 
وضعیت به اصطلاح دندان موشی در نمای ساختمان ها 
شکل گرفته و می توان با در نظر گرفتن خط آسمان این 

مشکل را رفع کرد.

»رئیس شورای شهر تهران« خبر داد:

افزایش درآمد شهرداری با بسته محرک اقتصادی

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛
چگونه در بازاریابی موبایلی به 

موفقیت برسیم؟ )2(
همه ما شاهد محبوبیت روز 
افزون متخصصین بازاریابی 
اما هنوز  ایم،  بوده  موبایلی 
انقلاب واقعی در این صنعت 
هزینه  است.  نشده  شروع 
بازاریابی  صرف  که  هایی 
حتی  شوند  می  موبایلی 
نزدیک به هزینه لازم، نسبت 
به زمانی که ما صرف کار کردن با این دستگاه می کنیم 
نیست. هنوز هم، رسانه های سنتی مانند مجلات چاپی و 
غیره، سهم قابل توجهی از سرمایه گذاری را به خود اختصاص 
می دهند. به عبارت دیگر، اگرچه  تحول صنعت موبایل شروع 
شده است، اما هنوز به شکوفایی کامل نرسیده است! دیگر 
داشتن موبایل »خوب« برای من و شما ملاک در نظر گرفته 
نمی شود. بلکه موبایل در مرکز تمام فعالیت ها قرار خواهد 
گرفت. موبایل بر رفتار مشتریان تأثیر خواهد گذاشت و به 
عنوان مهم ترین و رایج ترین ابزار ارتباط گیری افراد و شرکت 
ها تبدیل خواهد شد. صنعت موبایل از طریق خدمات رسانی 
به مشتری، تجارت الکترونیک، آگاهی از برند، و بسیاری 
روش دیگر، بر تجارت ها تأثیر خواهد گذاشت. بسیاری از 
متخصصین باور دارند که موبایل به بخش حیاتی در تمام 

برنامه های ارتباطی تبدیل خواهد شد.

بازاریابی موبایلی به ذهن باز نیاز دارد

من باور دارم که چالش های موجود از نظر قابلیت کشف 
شدن، باعث می شود، برندها بیشتر به تبلیغات موبایلی 
روی بیاورند. اما برای موفقیت کمپین های موبایلی، برنامه 
ها، تبلیغات موبایل و سایت های موبایلی حیاتی هستند. 
تا  شوند  بررسی  مناسب  های  متریک  باید  طور،  همین 

اثربخشی کمپین مشخص شود.
ممکن است بازاریاب ها، در انتخاب های زیاد موجود غرق 
شده و مسئله اصلی را فراموش کنند. با اینکه اکثر افراد 
باور دارند، رواج تلفن های هوشمند باعث تغییر همه چیز 
او، موبایل باعث تغییر همه چیز  از نظر  اما  شده است. 
به همان شکل  فرآیند حل مشکلات هنوز  نشده است.  
باقی مانده است. موفقیت ماندگار ربطی به فن آوری ندارد.  
برای موفقیت مداوم، شما باید دیدگاه مصرف کنندگان را 
مشخص کرده، و اهداف خود را بر اساس آن ها طراحی 
کنید. پیام های شما باید بازتاب دهنده اهداف مرتبط شما 
بوده و مشتری را جذب کنند. این کلید موفقیت مداوم 

است.

همیشه عملکرد، صحبت، و برخورد مرتبط داشته باشید

فن آوری موبایل، موقعیت هایی جدید را در زندگی افراد 
ایجاد کرده است. این به معنای فرصت های جدید برای 
بازاریاب ها در ارائه محتوای موثر، پیام، ارزش و قابلیت 
طور  به  هنوز،  تبلت،  اینکه  با  است.  کاربران  به  کاربردی 
رایج، مورد استفاده قرار نمی گیرد، اما می تواند به یکی 
از تجهیزات مکمل برای کسانی استفاده شود که از موبایل 
خود برای اتصال به اینترنت استفاده می کنند. تلفن های 
هوشمند و تبلت ها، کاربردهای زیادی در زندگی روزمره 

ما دارند.
برای مثال، وقتی می خواهید رستوران مناسب را برای خود 
پیدا کرده یا آدرسی خاص را پیدا کنید. اکثر نوجوانان و 
جوانان نیز از این ابزار، علاوه بر  صحبت کردن با دیگران، 
و  اجتماعی  های  رسانه  به  شدن  وارد  کردن،  بازی  برای 
باید  شما  کنند.  می  استفاده  دیگر  کارهای  از  بسیاری 
محتوای مرتبط و مناسب را، بسته مخاطبین هدف خود 
و فعالیت های آن ها ارائه کنید. مهم ارائه کردن بهترین 

محتوای مرتبط به مخاطبین است.

اجتماعی  تاریخ  در  همیشه  برای   1399 نوروز  اتفاقات 
ایرانیان ثبت شد. چرا که به دلیل همه گیری ویروس 
»کرونا« که سرعت پخش آن در میان ایرانیان بیش از حدِ 
متعارف بود و مطلبی جداگانه را در این باره می طلبد، 
باعث شد که ایرانیان برخلاف همه ساله در این ایام، مزه 
جشن و سرور و بازدیدهای نوروزی را نچشند و تجارت 
در ایان ایام که بسیاری از صنوف پوشش دهنده بخش 
مهمی از هزینه های یکساله آن ها محسوب می شود، 
تبدیل به ضرری هنگفت و غیرقابل جران شود. از جمله 
ایام نوروز بسیار به چشم می  کسب و کارهایی که در 
آید »گردشگری« و ارائه کننده خدمات شش گانه آن در 
ایام نوروزی بود که با »خانه نشینی اجباری« مردم برای 
حفظ سلامتی، کلیه واحدهای خدماتی و صنفی مرتبط با 
گردشگری همچون مراکز اقامتی و حمل و نقل به تعطیلی 
سازمان  سیاست  همه،  از  تر  جالب  اما  شدند  کشیده 

راهداری و حمل و نقل جاده ای بود که بدون توجه به 
»واقعیت های موجود جامعه« و همچون سنوات گذشته 
در ایام نوروز 20 درصد بر قیمت بلیت اتوبوس های بین 
شهری می افزود، اقدام به این کار کرد تا نشان دهد که 
مسئولان و تصمیم گیرندگان این سازمان تا چه اندازه از 
واقعیت های موجود در جامعه آسیب پذیر از همه گیری 
بیماری کرونا دور بوده و گویی در ایران - و اساسا این 

جهان - زندگی نمی کنند!
جالب آنکه مدیریت سازمان راهداری و حمل و نقل جاده 
ای در یک حرکت نمایشی و باز هم بر طبق سنوات گذشته 
از 15 فروردین قیمت ها را به نرخ قبلی بازگرداند ولی پس 
از دو هفته با صدور اطلاعیه ای بر افزایش 20 درصدی نرخ 
ها تحت عنوان »افزایش معمول سالیانه« اقدام نمود و 
همان نرخ های نوروزی را به تمام سال تسریع نمود! البته 
تعدادی از مدیران شرکت های مسافربری با وجود وضعیت 
اقتصادی حاکم بر جامعه و رویگردانی مردم از سفرهای 
غیرضروری که به شدت ضریب اشغال اتوبوس های بین 
شهری را پایین آورده، به فروش بلیت با همان نرخ های 
قبل از نوروز و یا حتی با اعمال تحفیف بر همان نرخ های 
پیشین، اقدام کرده اند که نشانه آگاهی و اطلاع آن ها 
از وضعیت موجود و بی اطلاعی و عدم آگاهی مدیریت 

حاکم بر وضعیت حمل و نقل جاده ای کشور می باشد. 
شایان توجه است که دولت همه ساله برای تعیین ضریب 

افزایش حقوق کارگران بر روی عدد 15 درصد پافشاری می 
کند اما به هنگام افزایش نرخ کرایه حمل بار و مسافر به 
کمتر از بیست درصد رضایت نمی دهد! همین دوگانگی 
بر سر تعیین قیمت خدمات و افزایش حقوق کارگران و 
کارمندان، فاصله طبقاتی را افزایش داده و از قدرت خرید 
حقوق بگیران که 80 درصد جمیعت کشور را شامل می 
شود می کاهد که این خود نوعی بی تدبیری و عدم اطلاع 

از شرایط اجتماعی و اقتصادی موجود در جامعه است.

یادداشت

در شهر

واقعیت هایی که به چشم مسئولان نمی آید؛

سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای در فضا سیر می کند!

بازاریابی و فروش

دکتر علی قوامی

  تحلیل گر بازارسرمایه

دکتر مهرداد فرشیدی

  نویسنده و استاد دانشگاه
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»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

به دادِ مستاجران برسید!
انتقاد عضو شورای شهر کرج؛

عدم همکاریِ دستگاه های دولتی استان 
با شهرداری کرج

»معاون شهردار کرج«:

کرج صاحب 6 سرای محله خواهد شد

دبیر شورای اسلامی شهر کرج از عدم همکاری برخی دستگاه 
های دولتی با شهرداری کرج انتقاد کرد.

به گزارش »دنیای هوادار«، مهدی حاج قاسمی گفت: تمام 
تلاش شهرداری و شورا حل مشکلات مردم در حوزه های 
مختلف است ولی متاسفانه دستگاههای دولتی همکاری لازم 
را با شهرداری نداشتند و در خصوص تملکات همانند کنار گذر 
مهرشهر که جهاد کشاورزی و یا پل راه آهن، شرکت راه آهن 
بسیار کند پیش می رود که توقع می رود دولت که دسترسی 
و تسهیل فرودگاه پیام را در اولویت قرار دهد و همکاری های 

لازم را انجام دهد.
او با بیان اینکه شهرداری یک نهاد عمومی غیردولتی است، 
تصریح کرد: اگر در شهر، مناطق به صورت متوازن از خدمات 
بهره مند شوند، رضایت شهروندان و بهره وری بالا رفته و امنیت 

شهری نیز تضمین می شود.
رئیس کمیسیون عمران و ترافیک شهری شورای اسلامی شهر 
کرج افزود: مدیریت شهری و مشارکت در این حوزه یک حرکت 
دوسویه است در این راستا بیشترین میزان توجه و قضاوت 
مردم مربوط به شهرداری و شورا است از این بابت همه دستگاه 
ها باید از طریق استانداری موظف به یاری رساندن به شهرداری 

کرج در انجام خدمات و پروژه های شهری شوند.
حاجی قاسمی گفت: با وجود اینکه شهرداری یک سیستم 
درآمدزاست هر فعالیتی در هر گوشه شهر اتفاق بیافتد، بخشی 
از آن به شهرداری مربوط می شود لذا با توجه به عدم دسترسی 
این نهاد به کلیه تاسیسات و منابع، باید سایر دستگاهها 
همکاری کنند در غیر اینصورت انجام پروژه ها با تاخیر رو 

به رو می شود.

کرج  شهرداری  توسط  آینده  روزهای  در  محله  سرای   ۶
افتتاح خواهد شد که یکی از مهم ترین اهدافِ این اقدام، 
، بهبود ارتباط شهروندان با مجموعه مدیریت شهری است.
به  اشاره  با  رحیمی  علیرضا  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
موضوعات  و  شهری  امور  اداره  در  مردم  آفرینی  نقش 
مشارکت  افزایش  لزوم  و  اجتماعی  و  فرهنگی  مختلف 
زندگی  کیفیت  ارتقای  گفت:  مذکور  امور  در  مردمی 
از  و  اجتماعی  مشارکت  برای  انگیزه  ایجاد  شهروندان، 
طرفی بهره گیری از نسل جوان مستعد، هدف اساسی و 
بزرگ مجموعه مدیریت شهری است. بطوری که استفاده 
از قابلیت ها و توانایی های مردم در امور شهر، بخصوص 
مسائل فرهنگی و اجتماعی را در اولویت قرار داده است.

او گفت: با توجه به اینکه شهروند مداری یکی از اولویت 
های مهم و اساسی در مجموعه مدیریت شهری است، 
شهرداری کرج و در ذیل آن سازمان فرهنگی اجتماعی 
مناطق  در  اندازی سرای محلات  راه  به  تصمیم  ورزشی 
گوناگون شهر کرج گرفته و بزودی آیین افتتاحیه آن ها 

برگزار خواهد شد.
معاون شهردار کرج و رئیس سازمان فرهنگی اجتماعی 
شهرداری کرج ادامه داد: هدف از راه اندازی این سرای 
محلات، تلاش در جهت ارتقای سطح زندگی، بهبود ارتباط 
شهروندان با مجموعه مدیریت شهری، گسترش فعالیت 
های فرهنگی و اجتماعی توسط مردم، همیاری اهالی 
هر منطقه با یکدیگر و مدیریت مسائل مختلف در سطح 

محلات بوده و نتیجه ی آن نیز تبدیل این سراها به پایگاه 
تقویت انسجام اجتماعی خواهد بود.

او در پایان گفت: راه اندازی ۶ سرای محله، در دستور کار 
روزهای آتی سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری 
کرج قرار دارد و بزودی آیین افتتاحیه آن ها برگزار خواهد 

شد.

هفته اول اردیبهشت ماه امسال، متولی بخش مسکن 
تصمیم گرفت برای کمک به مستاجرانی که هم اکنون 
قراردادهای اجاره آن ها سررسید می شود و برای کاستن 
زیان دهی  اقتصادی،  رکود  از  ناشی  مشکلات  بار  از 
از  قابل توجهی  بخش  درآمد  کاهش  و  کسب و کارها 
مستاجران تحت تاثیر شیوع و ماندگاری ویروس کرونا، 
با ارسال طرحی به ستاد ملی مقابله با کرونا، تمدید 
6ماهه اجاره نامه هایی که طی این روزها تا دست کم 
پایان بهار سررسید می شوند را در دستور کار قرار داده 

واجرای آن را قانونی کند.
به گزارش »دنیای هوادار«، بر اساس بررسی هایی که 
نشریه »دنیای اقتصاد« انجام داده است، این پیشنهاد 
در واقع یک نسخه خیرخواهانه از سوی متولی بخش 
مسکن برای کمک به مستاجران محسوب می شود.در 
قالب این طرح و در صورت تصویب در ستاد ملی مقابله 
با کرونا اجاره نامه هایی که از زمان تصویب این مصوبه 
تا دست کم پایان بهار امسال سررسید می شوند برای 
مدت 6 ماه از سوی مستاجر و در صورت خواست وی به 
شکل یک طرفه وبا همان نرخ اجاره سال 98 قابل تمدید 
است و موجر نیز باید از قانون مصوب در این زمینه 

تبعیت کند.
تصویب  در صورت  که  پیشنهاد  این  معنای  واقع  در 
به صورت یک قانون لازم الاجرا برای موجران درخواهد 
آمد، آن است که مستاجران وموجرانی که قراردادهای 
اجاره مسکن فی مابین آن ها که در سال گذشته همین 
موقع نوشته شده و هم اکنون زمان سررسید آن فرا رسیده 
است، در صورت خواست و تمایل مستاجر باید اقدام به 
تمدید قرارداد برای مدت 6 ماه با همان نرخ درج شده 

در اجاره نامه سال گذشته کنند.
برای  دولت  پیشنهاد  قالب  در  هم اکنون  راهکار  این 
کمک ضدکرونایی به مستاجرها وارد ستاد ملی مقابله 
با کرونا شده و قرار است به عنوان یک دستور کار جدید 

در روزهای آینده در این ستاد مورد بررسی قرار بگیرد.

به دلیل برخی ملاحظات و به رغم آنکه این پیشنهاد در 
به خانوارهای  جهت رعایت حال مستاجرها و کمک 
کم  درآمد در نظر گرفته شده است، ممکن است در نحوه 
به  قانون موردنظر  آن،  اجرای  بازتاب  به لحاظ  اجرا و 

هدف اصابت نکند.
آیا سومین تجربه دولت هم ناکام خواهد ماند؟

و  ورود  حوزه  در  دولت  تجربه  سومین  اقدام  این 
تصدی گری بازار اجاره است. پیش از این یک بار در 
سال 90 و یک بار دیگر در سال 97 دولت در دو تجربه 
ناموفق، قصد ورود به بازار اجاره و مداخله گری برای 

تنظیم سطح اجاره بها داشت.
 در هر کدام از این دو تجربه اهداف تعیین شده به 
هدف اصابت نکرد و در اجرا ناکام ماند. در دو تجربه 
قبلی دولت آن طور که پیش بینی شده بود متولی بخش 
مسکن موفق نشد مسیر بازار اجاره مسکن را تحت تاثیر 

قرار داده یا آن را تغییر دهد.
مهم ترین و اولین تفاوت این پیشنهاد با دو تجربه قبلی 
یاد شده آن است که این پیشنهاد در شرایط ویژه مطرح 
شده است. در وضعیتی که به دلیل شیوع و ماندگاری 
ویروس کرونا، نوعی شرایط اضطرار در سطح ملی ایجاد 
شده است و فراتر از ضرورت کمک به وضعیت معیشت 
و اقتصاد خانوارهای مستاجر، موضوع سلامتی افراد و 
رعایت فاصله گذاری اجتماعی برای جلوگیری از شیوع 

گسترده این ویروس مطرح است.
در  موجران  اخیر  هفته های  و  روزها  در  حال  هر  به 
بازار اجاره جلوتر از این پیشنهاد حرکت کرده اند و با 
خانوارهای  اقتصادی  و وضعیت  درک شرایط موجود 
از آن ها اقدام به  مستاجر در وضعیت فعلی، برخی 
تمدید قراردادهای سال گذشته خود با میزان افزایش 
صفر درصدی اجاره بها کرده اند. در موارد متعددی نیز 
موجران و مستاجران بدون حضور در بنگاه های مسکن 
و با تماس تلفنی از راه دور قراردادهای سررسید شده را 

دست کم برای چند ماه آینده تمدید کرده اند.

مدیریت شهریگزارش

شهری

در وضعیتی که به دلیل شیوع و ماندگاری ویروس کرونا، نوعی شرایط اضطرار 
در سطح ملی ایجاد شده است و فراتر از ضرورت کمک به وضعیت معیشت 
و اقتصاد خانوارهای مستاجر، موضوع سلامتی افراد و رعایت فاصله گذاری 

اجتماعی برای جلوگیری از شیوع گسترده این ویروس مطرح است.
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به موجب پرونده اجرائی کلاسه فوق ششدانگ یک دستگاه آپارتمان مسکونی 
واقع در سمت جنوبی طبقه همکف که مقدار 9/44 مترمربع آن بالكن مسقف 
به شماره 161/22311 مفروز و مجزی از ۲۷۵۶ قطعه 2 به مساحت 187/35 متر 
مربع. بانضمام انباری قطعه ۳ به مساحت 3/62 مترمربع و پارکینگ قطعه ۱۰ به 
مساحت ۱۱ مترمربع و پارکینگ مزاحم قطعه ۱۷ به مساحت ۱۱ متر مربع )هر سه 
واقع در زیرزمین دوم( حدود اربعه ملک: در ۸ قسمت که قسمت چهارم شرقی 
قسمت ششم غربی، اول دیواریست به طول 0/98به داکت دوم درب و دیوار 
است به طول 4/20 به لابی سوم دیواریست به طول 0/35به راه پله و راهرو چهارم 
دیواریست به طول 0/54 به راه پله و راهرو پنجم دیواریست به طول 3/85 به راه 
پله و راهرو ششم دیواریست به طول 0/56 به راه پله و راهرو هفتم دیواریست به 
طول 0/10 به راه پله و راهرو هشتم دیواریست به طول 5/28 به پیلوت مشاعی، 
شرقا در ۵ قسمت که قسمت چهارم آن شمالی دوم آن جنوبی، اول دیواریست به 
طول 0/71 به درز انقطاع مورد تفکیک که ماورا آن قطعه 26 تفکیکی قرار دارد دوم 
دیواریست به طول 0/98به داکت سوم دیواریست به طول 0/99 به داکت چهارم 
دیواریست به طول 0/98به داکت پنجم دیواریست به طول 10/61 به درز انقطاع 
مورد تفکیک که ماورا آن قطعه ۲۶ تفکیکی قرار دارد. جنوبا در ۱۳ قسمت که 
قسمتهای ۲ و ۴ و ۸ آن شرقی قسمتهای ۶ و ۱۰ و ۱۲ آن غربی است. اول دیوار و 
پنجره است به طول 3/89به فضای تراس مشاعی دوم دیواریست به طول 1/20 به 
فضای تراس مشاعی سوم خط فرضی به طول 1/03 به تراس غیر مسقف چهارم 
خط فرضی به طول 0/35 به تراس غير مسقف پنجم خط فرضی به طول 1/73 
به تراس غیر مسقف ششم خط فرضی به طول 0/35 به تراس غیر مسقف هفتم 
خط فرضی به طول 1/49به تراس غیر مسقف هشتم خط فرضی به طول 0/35 
به تراس غیر مسقف نهم خط فرضی به طول 1/70 به تراس غیر مسقف دهم 
خط فرضی به طول 0/35 به تراس غیر مسقف یازدهم خط فرضی به طول 0/98 
به تراس غیر مسقف دوازدهم دیواریست به طول 1/18 به فضای رمپ سیزدهم 
دیوار و پنجره است به طول 3/95 به فضای رمپ ، غربا دیواریست به طول 12/29 

به درز انقطاع مورد تفکیک که ماورا آن قطعه ۲۴ تفکیکی قرار دارد، حدود اربعه 
انباری: شمالا دیواریست به طول 1/51 به قسمت پر عرصه شرقا دیواریست به طول 
2/40  به انباری قطعه ۴ جنوبا درب و دیواریست به طول 1/51 به راهرو غربا در دو 
قسمت اول دیواریست به طول 1/00 به محوطه مشاعی دوم دیواریست مشترک 
به طول 1/40 به انباری قطعه ۲، حدود اربعه پارکینگ ۱۰: شمالا خط فرضی به 
محوطه مشاعی به طول 2/20 شرقا خط فرضی به محوطه مشاعی به طول 5/00 
متر به پارکینگ مزاحم قطعه ۸ جنوبا خط فرضی به محوطه مشاعی به طول 
2/20 به پارکینگ قطعه ۱۰ غربا خط فرضی به محوطه مشاعی به طول 5/00 متر به 
پارکینگ مزاحم قطعه ۱۸، حدود اربعه پارکینگ ۱۷: شمالا خط فرضی به محوطه 
مشاعی به طول 2/20 به پارکینگ مزاحم قطعه ۱۷ شرقا خط فرضی به محوطه 
مشاعی به طول 5/00 به پارکینگ قطعه ۹ جنوبا خط فرضی به محوطه مشاعی به 
طول 2/20 غربا خط فرضی به محوطه مشاعی به طول 5/00 به پارکینگ قطعه ۱۱ ، 
به مالکیت مجید آقامحمدی مالک ۶ دانگ عرصه و اعیان به شماره چایی ۲۷۱۹۲. 
سری ب سال ۹۵ با شماره دفتر الکترونیکی 139620331009007636 ثبت گردیده. 
رهنی شماره 20880-96/3/13 دفتر اسناد رسمی ۹۴۴ تهران به نفع فرهاد صادقی 
احمدوندی ثبت شده. که برابر نظریه هیات کارشناسان رسمی دادگستری در 
مورخ 98/3/13 ششدانگ پلاک مذکور به مبلغ23/418/750/000 ریال ارزیابی 
شده و به نشانی عظیمیه میدان استقلال بلوار استقلال شمالی خ گلستان ۵ و 
۶ پ ۲۲ و ۲۳ ساختمان تندیس طبقه همکف سمت جنوبی واحد ۲ می باشد. 
نظریه کارشناسی: ملک واقع در طبقه همکف سمت جنوبی )از سوی خ گلستان 
۵ شرقی( با انباری و دو پارکینگ، واحد ۲ که دو کله بوده و به خیابانهای گلستان 
۵ شرقی و گلستان ۶ شرقی دسترسی دارد اسكلت ساختمان بتونی و نما سنگ 
است دارای آب و برق و گاز و تلفن و آسانسور و دو پارکینگ و انباری با قدمت 
ساحت تقریبی ۱۰ سال به بالا که دارای ۲۵۰ متر مربع تقریبی سالن اجتماعات 
نیز می باشد لابی سنگ شده مبله و اطفای حریق. داخل واحد سالن و پذیرایی 
مربع گچ بری و کناف دیوار نقاشی رنگ کف واحد کلا سنگ شده دارای 3 اتاق 

خواب که یک خواب آن دارای حمام مستر است با توالت فرنگی. آشپز خانه 
اپن با کابینت ام دی اف. های کلاس درجه یک دارای حمام دوش ایرانی و 
دستشویی ایرانی با توالت فرنگی است. در زمان بازدید و معاینه ملک مشاهده 
شد متصرف فردی به نام حسن اسکندری مدعی بود ملک مزبور را از مالک 
ابتياعی نموده و جهت اثبات این ادعا ۳ فقره فتوکپی از مبایعه نامه و وکالت 
بلاعزل و اقرارنامه ارائه نمود. پلاک فوق از ساعت ۹ الی ۱۲ روز چهارشنبه مورخ 
99/02/31در اداره اجرای اسناد رسمی کرج واقع در میدان آزادگان ابتدای خیابان 
مطهری از طریق مزایده به فروش می رسد. مزایده از مبلغ 23/418/750/000 ریال 
شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی نقدا فروخته می شود. لازم به ذکر است 
پرداخت بدهی های مربوط به آب، برق، گاز اعم از حق انشعاب و یا حق اشتراک 
و مصرف در صورتی که مورد مزایده دارای آنها باشد و نیز بدهی های مالیاتی و 
عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا 
نشده باشد به عهده برنده مزایده است در صورت وجود مازاد وجوه پرداختی بابت 
هزینه های فوق از محل مازاد به برنده مزایده مسترد خواهد شد و نيمعشر وحق 
مزایده نقدا وصول می شود ضمنا چنانچه روز مزایده تعطیل رسمی گردد مزایده 
روز اداری بعد از تعطیلی در همان ساعت و مکان مقرر برگزار خواهد شد لازم به 
توضیح است پلاک ثبتی طبق اظهارات بستانکار مذکور فاقد بیمه نامه می باشد. 
همچنین وفق ماده ۱۳۶ آئین نامه اجرا شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده 
درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده ثبت و حضور خریدار یا نماینده 
قانونی وی در جلسه مزایده است برنده مزایده مکلف است ما به التفاوت مبلغ 
فروش را ظرف مدت ۵ روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید 
و در صورتیکه ظرف مهلت مقرر، مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند 
مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد. در اینصورت 

عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد. 99/8006/ف  
تاریخ انتشار : 99/2/15 - رئیس اجرای ثبت اسناد کرج - ایرانی بجندی  - از 

طرف - والح واجاری

آگهی مزایده اموال غیرمنقول پرونده اجرایی کلاسه 9602693

»رئیس پلیس پایتخت« تاکید کرد:

مخالفت با اجرای طرح ترافیک  در مقطع کنونی
بازیگر »تاج و تخت« رکورد ددلیفت

 جهان را شکست!

رئیس پلیس پایتخت با بیان اینکه در مقطع کنونی مخالف 
اجرای طرح ترافیک در تهران هستیم، از شهروندان درخواست 
کرد که برای کاهش ترافیک شهر از سفرهای غیرضروری 

پرهیز کنند.
روز  بزرگ  تهران  انتظامی  فرمانده  رحیمی  حسین  سردار 
گذشته در حاشیه حضور دویست و یازدهمین جلسه شورای 
اسلامی شهر تهران در جمع خبرنگاران توضیح داد: مخالف 
استفاده از خودروی شخصی و کاهش استفاده از خطوط 
حمل و نقل عمومی در این شرایط کرونایی نیستیم اما توقع 
پلیس از شهروندان این است که تلاش کنند تا از سفرهای 
غیرضرور خودداری کنند چراکه با اینکه مدارس و مراکز بسته 

است اما وضعیت ترافیک نگران کننده است.
وی ادامه داد: حالا که ستاد ملی مقابله با کرونا تصمیم 
گرفته طرح ترافیک اجرا نشود و مردم بیشتر از خودروی 
شخصی استفاده کنند که البته تصمیم درستی نیز هست، از 
شهروندان انتظار داریم که سفرهای غیرضرور خود را کاهش 

دهند.
 ۴ تا  صبح   ۸ ساعت  از  ترافیک  طرح  اجرای  درباره  وی 
بررسی های ما نشان داد که صحیح  نیز گفت:  بعدازظهر 
نیست حتی در این بازه هم طرح ترافیک اجرا شود زیرا این 

ویروس در شهر تهران هنوز شرایطش عادی نشده است و 
باید همه دقت نظرها را برای کنترل شیوع آن داشته باشیم.

رئیس پلیس تهران بزرگ با بیان اینکه همه ما امروز باید 
برای کنترل این ویروس دست به کار شویم و یکی از راه های 
آن همین موضوع مدیریت ترافیک است، تاکید کرد: اینکه 
داریم  صبحگاهی  ،ترافیک  روز  ابتدایی  ساعت های  در  ما 
امری طبیعی است اما اینکه بعد از ساعت ۹ صبح تا غروب 
همچنان همکاران من شاهد بار ترافیکی در تهران هستند، 

عادی نیست.

تهران به ۲۰۰ کلانتری نیاز دارد

سردار رحیمی در خصوص درخواست هایش از شورای شهر 
تهران برای رسیدگی به وضعیت کلانتری ها و کمک برای 
حل مشکلات پلیس تهران نیز گفت: طبق مصوبه شورای 
تعداد  شده  تصویب  پیش  سال   ۱۱ که  ملی  امنیت  عالی 

کلانتری های تهران باید به ۲۰۰ عدد برسد.
وی ادامه داد: در گام اول باید ۴۰ کلانتری ایجاد می شد و بر 
این اساس مسئولیتی به عهده مدیریت شهری و شهرداری 
تهران گذاشته شد که در بحث واگذاری زمین و هم در بحث 

ساخت باید به نیروی انتظامی کمک می کردند.

نقش  بازیگر   )Hafthor Bjornsson( بیورنسون  هافتور 
»کوه« )The Mountain( در سریال محبوب تاج و تخت، 
رکورد ددلیفت )یا وزنه برداری کشنده( جهان را جابه جا کرد.
ریپورتر،  هالیوود  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
بیورنسون ۳۱ ساله که در سال ۲۰۱۸ عنوان قویترین مرد 
جهان را از آن خود کرد، روز شنبه با بلند کردن یک وزنه 
۵۰۱ کیلوگرمی موفق شد رکورد ماده ورزشی ددلیفت جهان 

را بشکند!
این  از  را  ویدئویی  ایسلندی  ورزشکار  و  این هنرپیشه 
و  کرد  منتشر  خود  اینستاگرام  صفحه  در  رکوردشکنی 
نوشت: چیزی برای گفتن ندارم. چه روز محشری، روزی 

که تمام عمر فراموشش نخواهم کرد. من گفته بودم که 
این کار را می کنم و وقتی ذهنم را بر چیزی بگذارم تا 

رسیدن به هدف رهایش نخواهم کرد.
دست  در  بیورنسون  از  پیش  تا  رشته  ماده  این  رکورد 
ادی هال )Eddie Hall( مرد آهنین انگلیسی بود که در 
رقابت های جهانی ددلیفت در سال ۲۰۱۶ موفق شد تا این 

حرکت را با یک وزنه ۵۰۰ کیلویی انجام دهد.
ددلیفت یا وزنه برداری کُشنده یکی از تمرینات با وزنه 
است؛ در آن یک هالتر که با صفحه های فلزی سنگین 
شده از زمین برداشته شده و تا جلوی ران بالا آورده و 

سپس به سمت زمین برگردانده می شود.

سینمای جهان»پایتخت«

بدین وسیله به اطلاع میرساند سند خودرو )برگ سبز( خودرو سمند به شماره انتظامی ) ۵۲۵ ط ۴۴( ایران20بنام 
وحید شادامروز مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط میباشد.

آگهی مفقودی سند خودرو
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روزنامه

7 ورزشی

»رها لاسمی« در گفت و گو با »دنیای هوادار« تاکید کرد: 

لزوم نگاه ویژه مربیان تیم ملی والیبال به ورزشکاران شهرستانی 

نقدی بر سخنان رئیس فدراسیون کشتی؛ 

مواظب باشید چشمه جوشان کشتی خشک نشود!

ورزش در شهرستان های تابعه استان تهران با دشواری ها 
وتنگناهای خاص خود مواجه است و متاسفانه این شهرهای 
ورزش خیز و ورزش دوست زیر سایه پایتخت خیلی به سختی 
دیده می شوند و چه بسا ورزشکاران بزرگی بوده و هستند 
که زیر سایه پایتخت نشینان با وجود تلاش مضاعفشان در 

ورزش به حقشان نرسیدند.
به همین منظور با یکی از بانوان ورزشکار رشته والیبال دعوت 
شده به تیم ملی خانم »رها لاسمی« از شهرستان فیروزکوه 

گفتگویی انجام دادیم که شرح آن را در ادامه می خوانید:
از جمله ورزشکاران سخت کوش پر تلاش  »رها لاسمی« 
و متعصبی است که از دوران نوجوانی و جوانی به واسطه 
فیزیک خاص بدنی در رشته های هندبال، والیبال، بدمینتون 
و دوومیدانی فعالیت می کرد اما عشق واقعی رها لاسمی 
فقط و فقط »والیبال« بود و وی از چهار سالگی به همراه 
خواهر بزرگترش به سالن والیبال تختی می رفت و به تماشای 
تمرین و مسابقه بزرگترها می نشست تا بالاخره در نوجوانی در 

تیم بزرگسالان به بازی گرفته شد.

لاسمی - نایب رئیس اسبق والیبال فیروزکوه - می گوید: از 
۱۱سالگی به طور جدی والیبال را شروع کردم و درسن ۱۶سالگی 
در  حضورم  اولین  و  کردم  شرکت  باشگاهی  مسابقات  در 
مسابقات جوانان قهرمانی کشور در سال 76 بود که به مقام 
سومی دست یافتیم و در سال 78 به اردوی تیم ملی والیبال 
دعوت شدم و در ورزشگاه آزادی درکنار بزرگان این رشته به 

آموزش و تمرین پرداختم.
رها لاسمی در ادامه گفت: عشقم به والیبال با تمام سختی 
هایش و ناملایماتش انگیزه حضورم را درتیم ملی و باشگاهی 
فزونی می بخشید و تمام سعی و تلاشم این بود که به 
عنوان یک بازیکن شهرستانی بتوانم شایستگی های بازیکنان 

شهرستانی را به فدراسیون والیبال و مربیان تیم های ملی 
ثابت کنم.

وی همچنین گفت: اعتقاد دارم هر ورزشکاری برای نیل به 
اهدافشان باید درکنار ورزش کردن به فراگیری علم و تحصیل 
در دانشگاه ها و مراکز آموزش عالی بپردازد که من نیز چنین 
کردم و پس از قبولی در رشته کارشناسی ارشد تربیت بدنی در 
دانشگاه علوم وتحقیقات ساری به عنوان کاپیتان و بازیکن 
برتر در دو دوره متوالی به مسابقات کشوری دانشجویان دعوت 
شدم که ضمن مقام قهرمانی تجربیات ارزنده ای را در دوران 

تحصیل کسب کردم و به مقام های خوب قهرمانی رسیدم.
لاسمی افزود: متاسفانه خیلی مهربانانه با ورزشکاران شهرستانی 

برخورد نمی کنند. همه ورزشکاران یک شکل و یک جور فکر 
نمی کنند. اگر یک ورزشکار ببیند با وجود شایستگی به ناحق 
از تیم ملی یا باشگاهی خط خورده شاید راه زندگی و آینده 
اش عوض شود؛ پس باید مدیران و مربیان محترم فدراسیون 
والیبال که انسان های شریف، متخصص و بزرگواری هستند 

نگاه ویژه ای به ورزشکاران شایسته شهرستانی داشته باشند.
این بازیکن و مربی فعال و توانمند فیروزکوه که سال ۱۳۹۸به 
همراه تیم »سپنتای تهران« به عنوان کمک مربی درکنار خانم 
بندکانیان از دسته دوم مسابقات تهران به دسته یکم صعود کرد 
در حال حاضر عضویت در تیم والیبال اعزامی به مسابقات جهانی 
کارگران در کشور یونان را در دستور کار خود دارد به کمبود امکانات 
ورزشی و مالی در ورزش شهرستان فیروزکوه اشاره می کند و 
ادامه می دهد: با وجود نیروی انسانی کارآمد، ورزشکار و ورزش 
دوست، کمبود سالن والیبال برای بانوان کاملا محسوس است. 
اگر امروز ورزش والیبال در فیروزکوه جان تازه ای گرفت فقط و 
فقط به همت خود ورزشکاران و خانواده محترمشان میسر گردید 

که حامی اصلی این رشته ورزشی بوده و هستند.
این مربی ارزنده در پایان گفت: با حمایت آقای رضا گل 
محمدی مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران و آمدن آقای 
علیپور رئیس تربیت بدنی جدید فیروزکوه امیدوارم به زودی 
شاهد تحولی چشمگیر در ورزش این شهر به خصوص والیبال 
باشیم تا بانوان ورزشکار و ورزش دوست این شهر بتوانند در 
سالنی که مختص بانوان باشد با خیالی آسوده به آموزش 

تمرین و مسابقات ورزشی بپردازند.

از اصحاب  با جمعی  رئیس فدراسیون کشتی در نشست 
رسانه و کشتی نویسان نکات و مواردی را بیان کرده که در 
مقام نقد می توان بر برخی از آن توضیح و توصیفات مهر 
تایید زد و در عین حال برخی دیگر از گفته ها و ناگفته ها 

را مورد نقد قرار داد.
از  مندی  بهره  امکام  کارگروهی،  و  به خرد جمعی  اعتقاد 
اسپانسرهای قدرتمند، رعایت عدالت در انتخاب نفرات تیم 
ملی، تاکید بر رعایت موقعیت کشتی گیران رده سنی پایه و 
پرهیز از تحت فشار قراردادن آنان در تمرین و مسابقه، لزوم 
برنامه ریزی جهت طرح توسعه کشتی، تمام این موارد، در 
هر دو حالت لفظ و معنا امیدبخش و زیباست. با این وصف 
سخنرانی مذکور نکات مبهم و زوایای نامفهوم دیگری هم 
دارد که با وجود حضور اصحاب رسانه به آن ها اشاره نشد. 
به عنوان مثال »علیرضا دبیر« توضیح نداد و یا آنان که در 
نشست اصحاب رسانه حضور داشتند از وی نپرسیدند که 
طرح توسعه کشتی و ارتقا سطح کمی و کیفی موقعیت این 
ورزش با کدام مدل و معیار قابل تحقق است؛ چگونه خواهید 
توانست با ۵۸ میلیارد بدهی که ظاهرا طی حدود یک سال 
گذشته رقم اعلامی آن بیشتر شده بدون کاستن از گوشه 
و زوایای هزینه های دیگر به نقطه مطلوب دست یافت؟ 
ابزار و ادوات و نقشه  مگر می توان بدون در نظر گرفتن 

راه  از آینده روشن سخن به  میان آورد؟ برنامه فدراسیون 
برای تاثیرگذاری در تشکیلات جهانی و قاره ای کشتی که 
قرار است به آن دست پیدا کنیم کدام است؟ مگر می شود 
با ذکر کلیات در مقام متکلم وحده بی آنکه مصادیق آن 
روشن باشد، خط مشی موفقیت های آینده را ترسیم کرد؟ 
اگر هدف از بیان مفاهیمی از این دست که فلان و بهمان 
چهره شاخص عرصه مربیگری برای کار دعوت شدند اما برخی 
از آنان فقط دنبال سرمربیگری هستند استخفاف شان آن 
بزرگواران و یا گذاردن شمشیر دامکلوس بر سر سرمربی یا 
سرمربیان کنونی باشد شاهد مثال شرینی نیست. ما هم 
اعتقاد راسخ داریم کشتی به لحاظ کمیت نسبت به سال 
های گذشته تنزل بسیار داشته و در حال حاضر نه تنها به 
واسطه کمبود پشتوانه ها بلکه به جهت کمبود تماشاگر 
نیز در مضیقه قرار داریم اما شما به عنوان منتقد عملکرد 
فدراسیون گذشته جهت ترمیم این نقیصه چه برنامه روشنی 
ترسیم کرده اید؟ اداره فدراسیون کشتی سهل ممتنع است 
یعنی به همان اندازه که دشواری های فراوان دارد راحت و 
آسان است به شرطی که مسیر بدون سنگلاخ و پیچ و خم 

را بر گزیده باشیم.
مگر نه اینکه جامعه کشتی و اکثریت اعضای مجمع به شما 
اطمینان کردند تا با حضور خود در راس فدراسیون به کم و 
کاستی های گذشته پایان دهید؟ این گوی و این میدان. 
به وعده های خود عمل کنید تا نگرانی ها کاهش یابد. 
لازم نیست برای طرح ۸ سال آینده کشتی از کارشناسان 
آنان مغتنم  اگرچه جایگاه  بگیرید!  دانشگاه شریف کمک 
است اما بسیاری از همین مربیان و استخوان خرد کرده 
های جامعه گوش شکسته به جهت علم و تجربه بهتر از 
هرکسی می دانند که مشکلات و کاستی های ورزش اول 
کشور چیست و چگونه می توان ورزش اول را بسوی غنا و 

موقعیت مستحکم هدایت کرد.
چه خوب بود عنوان نشست مذکور هم اندیشی با اصحاب رسانه 
و گره گشایی از برخی ابهامات ذکر می شد تا در عمل شفافیت 
بیشتری در باب مسائل مختلف از جمله انتخابات پیش روی 

قطب کشتی کشور یعنی مازندران صورت می گرفت.

ناگفته هایی که گفته نشد

از نظر رئیس فدراسیون کشتی عدم اعزام »میثم نصیری« به 
مسابقات آسیایی همچنان مبهم و غیر قابل توجیه است. ما 
هم در این رابطه ابهام داشتیم و به وقت خود موضوع را به 
سرمربی تیم ملی منعکس کردیم اما ایشان تصمیم خود را 
گرفته بود و چاره ای نبود در مقام مسئول به تصمیم وی 
احترام بگذاریم با این وجود خوب بود رئیس محترم فدراسیون 
در خصوص اینکه چرا موقعیت و جایگاه واقعی کشتی و 
مربیان مازندران در نظر گرفته نمی شود هم شفاف سازی می 
کرد و یا حداقل یکی از حاضرین در جلسه دغدغه های خود و 
اصحاب رسانه را بیان می کرد. البته گویا در پاسخ به پرسش 
انتخابات هیات  باب مشکلات  از همکاران حاضر در  یکی 
مازندران صرفا به این مختصر بسنده شد که فدراسیون دخالتی 
نامزدها  از  ندارد و هر یک  این استان  انتخابات کشتی  در 
رای مجمع را کسب کند فدراسیون با او کار خواهد کرد. اگر 
چنین است چرا پیشاپیش بر نام چند سرپرست پیشنهادی 
گوش شکسته قلم قرمز کشیده شد و چرا اکنون با وجودی 
که زمینه های دو دستگی و اختلاف احتمالی در میان است 
گامی جهت بهبود اوضاع برداشته نمی شود؟! البته امیدواریم 
مازندرانی های عاشق کشتی خصوصا آنان که از نزدیک دستی 
بر آتش این ورزش دارند ضمن درک شرایط حساس، همدلی 
و اتحاد پیشه کرده موجبات اختلاف و دودستگی را از میان 
بردارند. انصافا حضور ۱۱ نامزد برای انتخابات هیات در حالی 

که برخی از این عزیزان خود نیز می دانند در شرایط حاضر و 
دشواری های جذب اسپانسر امکان اداره چنین تشکیلاتی را 

ندارند چه معنی دارد؟ 
بگذریم، هدف از ذکر این نکات صرفا در راستای هشدار و 
یادآوری است؛ چرا که بسیاری از بزرگان به تمام این نکات 
و ظرایف آشنایی و اشراف دارند و ذکر مکرر از سوی نگارنده و 
امثالهم حکایت زیره به کرمان بردن است وگرنه چه کسی است 
که نداند دستیابی به اهداف بلند و آینده روشن، تنها در سایه 
همدلی، اتحاد، مدیریت بی ریا توام با درایت میسر خواهد شد. 
امروز معضل ورزش ما از جمله کشتی، مشکلات فراوانی است 
که  مسیر پویندگان این راه را سخت و دشوار کرده است. تامین 
هزینه های مختلف ورزش خصوصا در بخش قهرمانی از جمله 
صرف وقت، تغذیه، ایاب و ذهاب و. .. در اوضاع وانفسای اکنون 
برای ورزشکاران و خانواده ها دشوار شده و چه کسی است که 
نداند اولویت اول خانواده ها در اقصی نقاط کشور دغدغه نان و 
معیشت است؟ نمی توان انتظار داشت چشمه جوشان کشتی 
در نقاط مختلف این آب و خاک چون گذشته بجوشد و ما میوه 
های مزرعه سرسبز و با طراوت حاصل از آن را گلچین کنیم  بی 
آنکه به فکر تقویت این چشمه و این مزرعه باشیم. چه بسا با 
این اوضاع و احوال، زمانی سپری نشود که مجبور باشیم ورزش 

اول کشور را نیز گلخانه ای پرورش دهیم...

گفت و گو

منهای فوتبال

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار
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»وین رونی«:
با حرفه ای گری پیشرفت بیشتری 

خواهید داشت 
وین رونی، کاپیتان سابق منچستریونایتد، معتقد است که راول 
موریسون، هافبک سابق این باشگاه، بسیار بهتر از بازیکنانی 

مانند پل پوگبا و جسی لینگارد بود.
توسط  ابتدا  در  موریسون  راول  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
مربی سابق منچستریونایتد »فیل بورگان« برای تیم آکادمی 
منچستر انتخاب شد و در سال ۲۰۰۹ با منچستر قرارداد امضا 
کرد. او اولین بازی خود را در در ۲۶ اکتبر سال ۲۰۱۰ مقابل تیم 

ولورهمپتون انجام داد که با پیروزی۳-۲ یونایتد همراه بود.
اما او نتوانست جای ثابتی در ترکیب منچستریونایتد پیدا 
کند و در سال ۲۰۱۲ به »وستهام« پیوست و سه سال بعد 
هم راهی »لاتزیو« شد. موریسون در حال حاضر عضو باشگاه 
»شفیدیونایتد« است اما به طور قرضی برای »میدلزبورو« بازی 
می کند و هرگز نتوانست انتظارات را برآورده کند اما رونی 
اعتقاد دارد که این بازیکن از کیفیت لازم برای تبدیل شدن به 
بازیکنی در کلاس جهانی برخوردار بود و حتی »ریو فردیناند« 
در مدح وی نقل گفته بود:» شماره هفتی در آکادمی داریم که 
باید بیایید و تنها نگاهش کنید. فرگوسن می گوید او را بهترین 

پسرکی می داند که در باشگاه حضور داشته است.«
او در ستونش در ساندی تایمز نوشت:»به یاد دارم که بازی 
راول موریسون را تماشا می کردم و به این فکر می کردم که او 

همه ویژگی های لازم برای پستش را دارد.«
شماره 10 سابق شیاطین سرخ ادامه داد:»راول در یک جلسه 
تمرینی، در فاصله یک دقیقه، سه بار به نمانیا ویدیچ لایی 
زده بود. اما لایف استایلش )حواشی بسیارش؛ از دزدی و 
تجاوز تا...( و شرایط زندگی اش که از آن راضی نبود، برایش 
مشکل ایجاد کرد. من می دیدم که بازیکنانی مانند پل پوگبا 
و جسی لینگارد پیشرفت کردند، در حالی که موریسون از آن 
ها و همه بازیکنان جوان دیگر انگلیس بهتر بود. آنوقت است 
که فکر می کنید با حرفه ای گری چقدر می توانید پیش بروید. 
برای مثال گری نویل بازیکن فوق العاده ای نبود اما در هر 
دقیقه از هر جلسه تمرینی تمام تلاشش را می کرد تا بهترین 

استفاده را ببرد.«
»سرالکس فرگوسن« عادت داشت که بگوید دشوارترین چیز در 
زندگی این است که هر روز سخت کار کنید. توانایی های تان را 
فراموش کنید. اگر هر روز سخت تلاش کنید، در هر شغلی که 

هستید، به موفقیت می رسید.

حجت الله خطیب طی 15 سال مدیرکلی ورزش تهران آن 
هم از اواسط دولت سازندگی تا اواخر دولت اصلاحات 
خدماتی به ورزش تهران کرد که فقط از ار اراده و جسارت 

یک چنین مدیری ساخته بود.
خطیب وقتی به مدیریت ورزش تهران انتخاب شد که 
و  داشتند  نیاز  اساسی  تعمیرات  به  ورزشگاه ها  بیشتر 
ورزشگاه های بزرگی مثل آزادی و شیرودی و تختی به 
شکل مخروبه درآمده بود. او با پشتوانه و حمایت دولت و 
مجلس همزمان هم به بازسازی این مجموعه ها پرداخت 
و هم اینکه هر نقطه از تهران که زمینی بلااستفاده بود با 
یک دیوار چینی و نصب چند تیر دروازه و تور والیبال و 
حلقه بسکتبال آن جا را تبدیل به مجموعه ورزشی می کرد. 
باز پس گیری بسیاری از مجموعه ها و استخرها که در 
دوران جنگ دست سپاه و دیگر نهادها افتاده بود از جمله 
هنر و نفوذ خطیب بود و در کنار این کارشناسان رشته 
تربیت بدنی را جذب اداره کل کرد و باشگاه های ورزشی 

جانی تازه گرفتند.
سپس در دوره مدیریت احمدی نژاد خطیب جا به جا شد 
و مدتی را به عنوان مشاور رئیس مجلس کار کرد تا اینکه 
قبل از المپیک لندن حکم سرپرستی فدراسیون کشتی را 
بنام وی زدند. وی بلافاصله رسول خادم که فراموش شده 
بود را مدیر تیم کشتی آزاد و محمد بنا را برای فرنگی دعوت 
به کار کرد. بنا 3 مدال طلای فرنگی را در لندن برای ایران به 

ارمغان آورد که تکرار نشدنی است.
بنده که مشاور رسانه ای زنده یاد خطیب در فدراسیون  
کشتی بودم لازم می دانم با ذکر خاطره ای از این بزرگمرد 

حضور  که  خادم  رسول  جمله  از  ها  خیلی  که  ورزش 
مجددش در کشتی را مدیون خطیب است اولین ضربه را 

به خطیب زدند یاد او را رنده نگه داریم.
پس از المپیک لندن همه شادمان از شاهکار کشتی فرنگی 
بودند که خطیب یک روز در دفتر فدراسیون  با همان 
لحن زیبایش گفت جناب فیض آبادی... در المپیک رئیس 
جمهور آذربایجان آمده بود طلای سبک وزن فرنگی را از 
سوریان بقاپند و بروند. شخصا رفتم نزد رئیس فیلا و گفتم 
خواهشا حق کشی نکنید. مبلغ 60 هزار دلار بابت هر سه 

فینال دادیم تا حق سه فینالیست ما را نخورند!
خطیب انسانی دریادل بود و بسیار هم دل رحم. یکی از 
وزرای ورزش برادر زاده اش مرتکب خلافی سنگین شده 
بود و از خطیب خواست تا سندی اگر دارد گرو بگذارد 
و... خلاصه  طرف از زندان خارج شد و فرار کرد به خارج 
از ماحصل ارث  از کشور و زمینی که خطیب سال ها 
خانوادگی برایش مانده بود با شاهکار برادرزاده وزیر ورزش 

رفت که رفت!
خادم هم با جوسازی رسانه ای فدراسیون را به دست گرفت 
و یک تعارف هم به خطیب نزد و یک اجازه هم نگرفت 
تا این بزرگمردی که سه دهه تمام برای ورزش و خیلی از 
قهرمانان زحمت کشید پس از مدتی گوشه نشینی بستری 
شود و در چنین روزهایی جان به جان آفرین تسلیم کرد و 
در زادگاهش لزیر روستایی در شهرستان نور به خاک سپرده 

شد. روحش شاد با صلواتی بر محمد و آل محمد...

مکث گفت و گو

به یاد بزرگمردی که ورزش تهران را احیا کرد؛

حجت الله خطیب مردی از جنس ورزش و معرفت

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار

براساس اعلام شبکه تلویزیونی ای اس پی ان، در صورتی 
که امکان از سرگیری فوتبال در امنیت فراهم شود، 
ادامه بازی های فصل ۲۰۱۹ - ۲۰۲۰ لیگ برتر جزیره پشت 
درهای بسته و در ورزشگاه های بیطرف برگزار خواهد 

شد.
شبکه تلویزیونی ای اس پی ان مدعی شد که این تصمیم 
در بحبوحه افزایش هراس ها در خصوص تجمعات انبوه 

هواداران اتخاذ شده است؛ موضوعی که فاکتور کلیدی 
در لغو تصمیم برگزاری بازی ها با قالب معمول رفت و 

برگشتی )بازی خانگی و خارج از خانه( بود.
با حضور ۲۰  برگزاری یک کنفرانس ویدئویی  بدنبال 
باشگاه لیگ برتری، اراده راسخ برای اتمام لیگ که از 
۱۳ مارس و به دلیل پاندمی کرونا تعلیق شده است، بار 

دیگر مورد تاکید قرار گرفت.

منابع این شبکه تلویزیونی پیش تر اعلام کرده بودند که 
لیگ برتر قرار است تا هشتم ماه مه رای گیری قطعی را 
در خصوص به اتمام رساندن فصل ۲۰۱۹ - ۲۰۲۰ برگزار کند.
تمامی  برگزاری  بر  این،  بر  علاوه  مذکور  نشست  در 

بازی های باقیمانده در ورزشگاه های بیطرف تاکید شد.
از ورزشگاه های کنونی لیگ  این اساس، تعدادی  بر 
جزیره، ورزشگاه ومبلی و یک ورزشگاه دیگر که نام آن 

ذکر نشده است، مورد استفاده قرار خواهد گرفت.
این  بر  است  تاییدی  مهر  تصمیم مذکور همچنین 
واقعیت که لیورپول نمی تواند جشن قهرمانی قریب 

الوقوع خود را در آنفیلد برگزار کند.

لیونل مسی رابطه تیره و تاری با رییس باشگاه بارسلونا 
دارد و همین مساله باعث شده تا به صورت جدی به 

جدایی فکر کند.
شیوع ویروس کرونا و نامعلوم بودن از سر گرفته شدن 
مسابقات باشگاهی در نقاط مختلف جهان باعث شده تا 
اخبار و شایعات نقل و انتقالاتی خیلی زود شدت بگیرد 
و توسط رسانه ها دنبال شود. بارسلونا مدتی است که 
به دنبال جذب لوتارو مارتینز، ستاره اینترمیلان است و 
پیشنهادهایی را نیز به باشگاه ایتالیایی ارائه کرده است اما 
ممکن است در تابستان پیش رو از نراتزوری، پاتک بخورد 
و نه تنها ستاره این تیم را به خدمت نگیرد بلکه کاپیتان 

خود را نیز در اردوی این تیم ببیند.
لیونل مسی، فوق ستاره آرژانتینی باشگاه بارسلونا که با 
این تیم اسپانیایی تا سال ۲۰۲۱ قراردد دارد؛ می تواند در 
تابستان ۲۰۲۰ با توجه به بندی که در قراردادش وجود 

دارد به صورت رایگان جدا شود و به تیم دیگری بپیوندد. 
شاید در نگاه اول جدایی مسی و پیوستنش به اینتر، در 
سن ۳۲ سالگی چندان منطقی به نظر نرسد اما ماجرای 

اصلی در بیرون از مستطیل سبز در حال رخ دادن است.
مسی مدتهاست با جوزژ ماریا بارتومئو، ریاست باشگاه به 
مشکل خورده و این مشکل، روز به روز شدت می گیرد. در 
ایام کرونایی نیز چالشی جدی بین طرفین به وجود آمد 
و به اختلافات دامن زد. از طرفی باشگاه اینترمیلان نیز 
آماده ارائه پیشنهادی ۲ ساله به مسی است تا این ستاره 
آرژانتینی را به سری آ بیاورد. آنها می خواهند هرطور شده 
در جنگ قهرمانی با یوونتوس برنده شوند و مسی می 

تواند پاسخ محکمی به تورینی ها باشد.
همه این مسائل در کنار هم باعث شده تا مسی به 
جدایی از بارسا فکر کند. خاویر زانتی اسطوره باشگاه 
اینتر و نایب رییس این باشگاه نیز به عنوان هموطن و 

همبازی سابق مسی، یکی 
از کسانی است که پروسه 
انتقال او به جوزپه مه آتزا را 

شدیدا پیگیری می کند.
حال باید دید در نهایت چه 

می دهد.  رخ  اتفاقی 
آرژانتینی  ستاره 
اعلام  بارها  بارسا 
کرده بود که دوست 

دارد در اروپا تنها برای 
آبی اناری ها بازی کند 
اما اتفاقاتی که رخ 

شده  باعث  داده 
جدایی  به  او  تا 

فکر کند.

»ESPN« در صورت ادامه لیگ جزیره مدعی شد:

برگزاری مسابقت در ورزشگاه های بیطرف

شوک به آبی اناری ها؛ کینگ لئو در فکر جدایی؟

جهان فوتبال


